

# WELCOME!

The library offers many FREE services to help you.

Visit us to:

- ◆ Get a **library card**. It is free. You need two pieces of identification, with your name and address.
- ◆ Use a **computer** to access the Internet, word processing, and online resources.
- ◆ Connect to **free Wi-Fi**.
- ◆ Borrow **books, movies, and more** at a library branch or online.
- ◆ At some branches, attend classes to **learn and practice English**.
- ◆ Download **online resources**, including English materials for new learners.
- ◆ Come to a **program** and learn new things! Bring your children to a story time or come and try new technology.
- ◆ Connect with **library staff**. We love to answer your questions!

See you soon!

[orl.bc.ca](http://orl.bc.ca)

# مرحباً بكم في OKANAGAN !

تقدم المكتبة العديد من الخدمات المجانية لمساعدتك.

قم بزيارتنا لـ :

- الحصول على بطاقة المكتبة، مجاناً. تحتاج نوعين من هويتك، مع اسمك وعنوانك.
- استخدام أجهزة الحاسب المتاحة للوصول إلى الإنترنت، ومعالجة النصوص، والموارد على الإنترنت.
- الحصول على خدمة الواي فاي مجاناً.
- استعارة الكتب والأفلام، وأكثر من ذلك في فرع المكتبة أو في موقع المكتبة على الإنترنت.
- حضور فصول اللغة الانجليزية لتعلم وممارسة اللغة (في بعض فروع المكتبة).
- تحميل الموارد على الإنترنت، بما في ذلك مواد باللغة الإنجليزية للمتعلمين الجدد.
- حضور برنامج وتعلم أشياء جديدة! اجلب أطفالك لوقت القصص أو أحضر وجرب تكنولوجيا جديدة!
- التواصل مع موظفي المكتبة. نحن نحب الإجابة على الأسئلة الخاصة بك !

نراكم قريباً !

Arabic

O K A N A G A N R E G I O N A L

**LIBRARY**

